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MR Porta Mosana College hv 
Notulen 

 
 
 
 

 

Notulen Mr vergadering  
Datum :  21-11-2023 
Tijd      :  17:00-19:00 
Locatie :  Porta Mosana College (Locatie: Oude Molenweg) 

MR Porta Mosana College HV 
Aanwezig: 
Anne-Marie Leufkens 
Linda Hayes: vice voorzitter 
Manon Walthie 
Noor Laros 
Paco Martín González: secretaris 
Sandra Hommen: voorzitter 
Tycho Raedts: penningmeester 
Wendy Houben 

Afwezig, met kennisgeving: 
 
 

Afwezig, zonder kennisgeving: 
 
Notulen: Tycho Raedts 

Directie Porta Mosana College 
Aanwezig: 
Tim Neutelings, rector (vanaf 17:30 uur) 

Aanwezig als deskundige/toehoorder 
Ilse Haagmans 
Loek Penninx 

 

  Actie 

1. Opening en vaststelling agenda 
Sandra opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. De VMBO-
agendapunten en instemmingsaanvragen worden als hamerstuk behandeld. Sandra 

   

2.  Notulen MR vergadering 26-09-2023 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. Paco, Tycho 

   

3. Vast agendapunt: Mededelingen:   
De LMR laat weten dat de eerste voorbereidingen zijn gestart voor LSD. Er is inhoudelijk nog 
niets gebeurd, er zal eerst een gesprek plaatsvinden met de schoolleiding. Noor, Tycho 

   

4. Vast agendapunt: Mededelingen GMR: 
Er heeft geen GMR-vergadering plaatsgevonden, echter staat er wel een scholing gepland op 
28 en 29 oktober. Het belangrijkste thema tijdens de scholing is het lerarentekort. 

Anne-Marie, 
Manon 

   

5. Vast agendapunt: Ziekteverzuim (informerend): 
Het ziekteverzuim in oktober is lichtelijk gedaald ten opzichte van de maand ervoor. Er valt 
verder niets op aan het overzicht: het ziet er normaal uit. 

 
Tim 

   



 

 2 

6. Nieuwe eis OOP (conciërges) inzage Functiehuis (informerend): 
Sandra en Tim geven een toelichting aan de hand van het vooroverleg: er is voor het 
Onderwijs Ondersteunend Personeel (OOP) een functiehuis opgesteld. Er is verwarring 
ontstaan onder conciërges met betrekking tot de positie van Henri, de poortwachter, omdat 
volgens het functiehuis zijn rol onder de conciërges valt. Dit zou in theorie kunnen betekenen 
dat iemand anders de verantwoordelijkheid zou kunnen krijgen om bij de poort te staan. 
Daarnaast zijn er zorgen geuit over mogelijke salarisverlaging als iemand in een andere 
loonschaal terechtkomt. 
Tim benadrukt dat er geen reden is tot bezorgdheid. Conciërges zullen niet zomaar 
permanent bij de poort worden geplaatst. Wettelijk gezien is een salarisverlaging niet 
mogelijk en zal dit ook niet gebeuren, aangezien het functiehuis niet gelijk is aan individuele 
afspraken en contracten. Tim overweegt om Polygarde in te schakelen als Henri gedurende 
een langere periode afwezig is. Het kan worden overwogen om ergens op te nemen dat 
conciërges niet permanent Henri hoeven te vervangen. Hoewel het uitsluiten van alle 
mogelijkheden niet haalbaar is, is de kans op dit specifieke scenario minimaal. Manon vraagt 
of dit uitgelegd kan worden aan het OOP, zodat eventuele zorgen kunnen worden 
weggenomen. 

Sandra, Tim, 
Manon 

   

7. (Deel)ouderbijdrage reizen en Berlijnreis VWO3 (informerend): 
Sandra licht als eerste toe dat er een tekstregel wordt toegevoegd zal worden aan de 
informatiebrief van een reis. In deze tekstregel wordt vermeld dat ouders of verzorgers 
contact kunnen opnemen met de teamleider als zij vragen hebben over de betaling. Dit om 
ervoor te zorgen dat ouders of verzorgers die moeite hebben met de betaling contact kunnen 
opnemen. De MR informeert naar de actuele stand van zaken met betrekking tot de 
ouderbijdrage. Tim meldt dat het aantal niet-betalers toeneemt, wat langzaamaan zorgen 
veroorzaakt binnen het tto-programma. Ongeveer 20% van de ouders betaalt deze bijdrage 
niet. Volgende week staat er een overleg gepland met alle rectoren van tto-scholen in 
Nederland, waarbij dit onderwerp op de agenda zal staan. 

Sandra, Tim 

   

8. Professionaliseringsplan PMC (ter instemming): 
De MR constateert enkele typfouten in het professionaliseringsplan, waaronder onjuiste 
jaartalen. Ook andere verouderde begrippen als locatiedirecteur en itslearning worden nog 
benoemd. De MR adviseert dat er nog een keer goed door het plan gebladerd moet worden 
om deze fouten eruit te halen. Sandra vraagt of de namen van personeelsleden persé 
benoemd moeten worden. Tim geeft aan dat dit niet het geval is.  

 
 

Sandra, Tim 

   

9. VMBO: Schoolveiligheidsplan 2023-2024 (ter instemming): 
Dit agendapunt wordt behandeld als hamerstuk.  

   

10. VMBO: Schoolondersteuningsprofiel (ter advisering): 
Dit agendapunt wordt behandeld als hamerstuk.  

   

11. Rondvraag 
Tycho vraagt naar de voortgang van het leerlingenstatuut. Tim geeft aan dat er op termijn 
een aangepast voorstel zal komen van het statuut op basis van de door Tycho opgestelde 
versie. Daarnaast vraagt Tycho naar de kluisjes voor leerlingen zonder kluisje. Er wordt 
afgesproken dat Sandra en Tycho binnenkort even bij Tim naar binnen lopen om hier 
afspraken over te maken. 
Anne-Marie vraagt of er zorgen zijn over vergunningen bij de locatie van het nieuwe 
schoolgebouw (op het huidige sportveld). Tim geeft aan dat hij geen problemen verwacht: de 
gemeente heeft al zaken hierover uitgezocht. 
Wendy vraagt of er maatregelen worden genomen in het huidige schoolgebouw omdat de 
winter eraan komt. Sandra geeft aan dat er geen specifieke maatregelen genomen worden. 
Wel zijn er CO2-meters aanwezig in de lokalen en kunnen leerlingen en personeelsleden een  
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warme trui aantrekken. Tim vult aan dat er andere maatregelen overwogen zijn, maar dat die 
niet zoveel zin hebben in ons huidige gebouw. 

   

12. Besluitvorming Professionaliseringsplan PMC 
De MR stemt in, mits de aanwezige typfouten gecorrigeerd worden. 

 
 

   

13. Besluitvorming VMBO: Schoolveiligheidsplan 2023-2024 
De instemming wordt behandeld als hamerstuk. 

 

   

14. VMBO: Schoolondersteuningsprofiel 
De advisering wordt behandeld als hamerstuk. 

 

   

15. Sluiting 
Sandra sluit de vergadering. 

 


